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Ekerö kommun har tagit ytterligare ett steg mot att agera klimatsmart och samtidigt bidra till 
att vardagslivet kan bli lite enklare för familjer som har en stressig vardag och barn som har 
aktiviteter efter skoltid. Redan efter en kort tid har två andra kommuner hört av sig och vill 
veta mer för att undersöka möjligheterna att införa något liknande i deras kommuner. 

En svinnlåda är en medhavd matlåda som elever och skolpersonal kan fylla med rester från 
skollunchen och köpa till rabatterat pris. Att införa svinnlådan är ett viktigt steg för att 
minska matsvinn och ett sätt för att uppnå Sveriges miljömål och fyra av de globala 
hållbarhetsmålen i Agenda 2030. Sverige har ett etappmål för åren 2020-2025 som heter 
”Matsvinnet ska minska mätt i mängd livsmedelsavfall”.

Var och av vem har detta beslut tagits?

Beslutet fattades av Barn- och utbildningsförvaltningens ledningsgrupp. Idén uppstod utifrån 
inspiration från andra kommuner som infört ett liknande koncept.  

Hur redovisas dessa intäkter?

Intäkterna redovisas på ett separat swish-konto som är kopplat till "Svinnlådan". Om den här 
försäljningstakten håller i sig handlar det om ca 30-40 tkr/år. Syftet med Svinnlådan är att 
minska matsvinnet, inte att skapa en alternativ intäkt.

Vad ska dessa intäkter gå till?

Intäkterna för "Svinnlådan" kan komma att gå till olika insatser som exempelvis 
kurser/utbildningar, inköp av särskild utrustning eller andra intressanta satsningar som 
kommer matgäster till del, t ex bikupor, kostnad för utflykter mm. Allt beror på hur mycket 
pengar som kommer in och vilka behov vi ser det året.
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